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11ورزش a r m a n m e l i . i r

  حشمت مهاجرانی 
 کارشناس فوتبال  

گفـــت و گـــو 

استعفای دسته جمعی مسئولان  
ورزش های همگانی

فارس: ارکان اجرایی فدراسیون ورزش های 
همگانی در اعتراض به تصمیمات اخیر وزارت 
ورزش وجوانان از مسئولیت های خود استعفا 
کردند. وزارت ورزش وجوانان در اقدامی 
برخلاف دستورالعمل این وزارتخانه اقدام 
به جدایی انجمن آمادگی جسمانی و تبدیل 
آن به فدراسیون کرد و با وجود مخالفت هایی 
که از سوی کارشناسان و مسئولان ورزش 
همگانی صورت گرفت، 26 انجمن، کمیته 
و گروه دیگر را از این فدراسیون جدا کرد. 
اقدام مغرضانه وزارت ورزش وجوانان در مورد 
فدراسیون ورزش های همگانی به همین 
جا ختم نشد و سینا کلهر، معاون فرهنگی 
و توسعه ورزش همگانی این وزارتخانه در 
نامه ای با تمدید ماموریت افشین ملایی، رئیس 
فدراسیون مخالفت کرد. به دنبال این اقدامات 
ارکان اجرایی فدراسیون ورزش های همگانی 
شامل: محمدرضا فروحی؛ دبیر فدراسیون، 
ایمان متقیان نژاد، نایب رئیس آقایان، نسیم 
بن یعقوب ثانی، نایب رئیس بانوان، ناهیده 
جباری، رئیس آکادمی، علیرضا مهدوی، رئیس 
سازمان ورزش های تفریحی و رقابتی و نیما 
حسن زاده، رئیس سازمان توسعه فعالیت بدنی 
در اعتراض به این تصمیمات از مسئولیت های 

خود استعفا کردند.

رسول کربکندی، سرمربی سابق و پیشکسوت 
فوتبال کشورمان در خصوص حضور مجدد 
مهدی تاج در رأس فدراسیون فوتبال و تیم ملی 

صحبت کرد. 
  درباره انتخاب مهدی تاج چه نظری 

دارید؟
فوتبال ایران وضعیت به هم ریخته ای دارد 
و مشکلات آن زیاد است، در حالی که تیم ملی 
راحت ترین و سریع ترین صعود به جام جهانی 
را داشته، اما حواشی زیادی دارد. تیم ملی با 
نتایج ناامیدکننده ای که گرفت امکان صعودش 
به جام جهانی زیاد نبود با این حال اسکوچیچ 
مربی ای بود که تیم توانست به جام جهانی صعود 
کند.  الان هم در آستانه جام جهانی هستیم و با 
انتخاب مهدی تاج به عنوان رئیس فدراسیون، 
صحبت از تغییر سرمربی به میان آمده است 
که به نظرم تصمیم درستی نیست. اگر قرار به 
تغییر اسکوچیچ بود این اتفاق باید بعداز صعود 
به جام جهانی اتفاق می افتاد. صحبت از تغییر 
سرمربی در چنین شرایطی، یک التهاب و 
آشفتگی ایجاد می کند و تمرکز سرمربی را 
به هم می ریزد. پس از انتخاب رئیس فدراسیون 
هم مدام صحبت از حضور کی روش می شود که 
همین موضوع هم به تیم ملی و سرمربی در آستانه 

جام جهانی ضربه می زند.
 از قبل معلوم بود »تاج«، رئیس می شود!

من اعتقاد دارم باید نفرات بیشتری برای 
ریاست فدراسیون فوتبال ثبت نام می کردند. با 
این حال از بین 3 نامزد پست ریاست فدراسیون 
فوتبال، مهدی تاج تجربه بیشتری داشت و در 
نهایت هم اعضای مجمع با اکثریت رأی او را 
انتخاب کردند. اما با شرایطی که فوتبال ما دارد، 
رئیس جدید باید با تفکر نو و افراد جدید و یک 
برنامه ریزی دقیق کار کند تا شرایط فوتبال را 
سر و سامان بدهد. من معتقدم در شرایطی 
فعلی حتی تغییر اسکوچیچ به نفع رئیس جدید 

فدراسیون فوتبال هم نیست.  
  صحبت هایی در خصوص برکناری 

»اسکو« شنیده شده!
اگر تاج؛ »اسکوچیچ« را تغییر دهد و تیم نتیجه 
نگیرد آن وقت همه هجمه ها به سمت او می رود 
که نباید در فاصله دو ماه مانده به جام جهانی 
سرمربی تغییر می داد. اگر هم تیم با اسکوچیچ 
به جام جهانی برود و نتیجه نگیرد آن وقت تاج 
می گوید این انتخاب من نبوده است. بنابراین 
به نظر من با هیچ عقل و منطقی تغییر سرمربی در 
شرایط فعلی به نفع نیست و حتی این موضوع به 

نفع تاج هم نیست.

خارج ازمستطیل سبز

 رسول کربکندی: 
 تفکرات »تاج« 

 بایستی 
جدید باشد! 

خبــــــر
 »دی ماریا« جام جهانی را 

از دست می دهد
آنخل دی ماریا باردیگر در این فصل مصدوم 
شد. هنوز زمان زیادی از شروع فصل جدید 
سپری نشده است که دی ماریا دو بار به صورت 
جدی مصدوم شده است. وینگر آرژانتینی در 
نیمه دوم در بازی با فیورنتینا مصدوم شد و 
دی شیلیو جایگزین او شد و حالا نگرانی در 
یوونتوس پس از دو مصدومیت متوالی افزایش 
یافت. طبق اطلاعات توتو اسپورت، او ممکن 
است بازی های لیگ قهرمانان را از دست بدهد. 
حضور شماره 22 جدید یوونتوس برای بازی 
مقابل باشگاه سابقش PSG در پارک دوپرنس 
در هاله ای از ابهام است. جام جهانی قطر نیز 
ممکن است با این شرایط برای او در خطر 
باشد. اگر دی ماریا بازی های زیادی را به خاطر 
مصدومیت در یوونتوس از دست بدهد، لیونل 
اسکالونی، سرمربی تیم ملی فوتبال آرژانتین 
می تواند بازیکن دیگری با ویژگی های مشابه را 

برای جام جهانی قطر انتخاب کند. 

الان، زمان تغییر سرمربی تیم ملی نیست

                    تشویق 
بعداز گل آنتونی به آرسنال، کریس.رونالدو که 
روی نیمکت نشسته بود از جای خود برخاست و 
به صورت ایستاده وینگر برزیلی جدید را تشویق 

کرد.

                 حمله عصبی
 دیدار تیم های تروا و رن در لیگ فرانسه در حالی به 
پایان رسید که وقوع یک حادثه برای کمک داور، همه 
را تحت تاثیر قرار داد. کمک داور دچار حمله عصبی از 

ناحیه عصب واگ شد.

                              جام 
حسین طیبی بازیکن تیم ملی فوتسال که به 
پالمای اسپانیا اضافه شد و در یک تورنمنت به 
قهرمانی رسید. طیبی  ۲۰۱۷ و ۲۰۱۸ به عنوان پنجمین 

فوتسالیست برتر معرفی شد.
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س نو
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 فوتبـــال داخلـــی 
  ایسنا: محمد مومنی پیشکسوت و عضو هیات مدیره 
باشگاه استقلال، درباره حق پخش و مطالبه این حق از سوی 
باشگاه استقلال، اظهارکرد: در تمام دنیا مقوله حق پخش یک 
واقعیتی است که وجود دارد و باشگاه های مختلف در جهان از 
این حق استفاده می کنند و این پول باعث پیشرفت باشگاه ها 
شده اما در کشور ما این موضوع تاکنون خوب جا نیفتاده است. 
باشگاه استقلال شرایط صداوسیما و کشور را درک می کند و 
انصافا مدیریت باشگاه استقلال و جناب آقای آجورلو تعامل 
بسیار خوبی را با صداوسیما داشته اند. ما با درک شرایط آنها 
گفتیم که پخش زنده بازی ها هیچ مانعی ندارد ولی صداوسیما 
هم شرایط باشگاه ما و درآمدزایی را درک کند.  وی افزود: 
باشگاه استقلال یک باشگاه فرهنگی ورزشی است. در حوزه 
فرهنگ و اهداف فرهنگی باید تلاش کند و برای این راه هم 

نیاز به منابع مالی دارد. 

 بیــن المــلل

 امروز برگزار می شود

تقابل     سروقامتان     و    »برزیل« 

لیگ برتر فوتبال زنان از بیست ودوم مهرماه آغاز می شود. 
مریم ایراندوست، سرمربی سابق تیم ملی بعداز چند سال دوباره 
به لیگ برتر برگشت و هدایت تیم سپاهان را برعهده گرفت. 
ایراندوست گفت: شغلم مربیگری است و با توجه به جلساتی که 
با باشگاه سپاهان داشتم و لطف آقای ساکت و خانم چین سری، 
فضا را برای کار فراهم دیدم. او با بیان اینکه هدف باشگاه سپاهان 
قهرمانی نیست، ادامه داد: باشگاه به دنبال ایجاد ساختار حرفه ای 

برای زنان است و برنامه ای سه ساله دارد تا به قهرمانی برسد، 
اما هیچ مربی بدش نمی آید بهترین نتیجه را بگیرد و ما هم 
تمام تلاشمان را می کنیم که بهترین عملکرد را داشته باشیم. 
او در پاسخ به سوال دیگری مبنی بر اینکه اگر به شما پیشنهاد 
سرمربیگری تیم ملی را بدهند، قبول می کنید، بیان داشت: 
هیچکس بدش نمی آید که به تیم ملی کشورش خدمت کند، 
در حال حاضر تمرکزم روی سپاهان و کارهایی است که باید 

انجام بدهم، اما اگر پیشنهادی باشد حتما بررسی می کنم و 
تصمیم می گیرم. ایراندوست در مورد حضور زنان در ورزشگاه ها 
و بازی های لیگ برتر گفت: خیلی خوشحالم و تنها کسی 
نیستم که این دغدغه را داشته، اما با وجود فشارها علنی اعلام 
می کردم. او افزود: تقریبا در ۱۵ سال اخیر به هر کشوری سفر 
کرده ام،  با اینکه فقط اسم دو تیم را می دانستم، اما به استادیوم 
وارد می شدم و فضا را بررسی می کردم. یکی از دغدغه هایم بعداز 
فوتبالیست شدن ورود به استادیوم بود.. با این حال خوشحالم  
مسئولان کشور و فدراسیون فوتبال به هر دلیلی  این تصمیم را 
گرفتند. همین که یک قدم رو به جلو رفتیم، اتفاق خیلی مثبت 

و خوبی است که برای  فوتبال دوستان افتاده است.

مریم  ایراندوست:

ورود زنان به ورزشگاه گامی رو به جلو بود

 حسن روشن: 

»نکونام« تصمیم درستی گرفت که مربی استقلال نشد! 
پیشکسوت تیم فوتبال استقلال در خصوص تصمیم ابتدای 
فصل جواد نکونام گفت: نگران بودم نکونام بیاید و نتیجه نگیرد، 

او تصمیم درستی گرفت. 
  هفته پنجم 

حسن روشن در خصوص شرایط استقلال پیش از بازی هفته 
پنجم لیگ برتر اظهارداشت: این تیم، تیمی نیست که از آن لذت 
ببریم. پیکان جا فتاده و اگر این تیم خوب بازی کند، مسابقه 
خوبی خواهد شد، چون استقلال را وادار می کند که خوب بازی 
کند. استقلال شرایطی ندارد که از بازی اش لذت ببریم. یا نیاز به 
زمان دارد یا در بخشی دچار مشکل است، باید ببینیم در آینده 

چه می شود.
  انتظارات 

مهاجم اسبق استقلال در مورد اینکه انتظارات تهاجمی از 
این تیم بالا بود، اما به رغم صحبت های »ساپینتو« که تیمش 
برخلاف فصل گذشته هجومی بازی می کند این موضوع هنوز 
برآورده نشده، بیان داشت: روز رونمایی از جام جهانی او را دیدم و 
کنار هم نشسته بودیم. شنیدم قبل از شروع فصل، برای سرمربی 
سپاهان کری خوانده بود. اولین روزی هم که به ایران آمده بود 

گفت 4 جام می گیرم. ما شناختی از او نداشتیم، اما با سوابقی 
که از او دیدیم، او را به عنوان مربی نمی شناسم. وی افزود: الان 

هم که می گوید تیمش هجومی بازی می کند. اصلا تیم او 
آهنگ ندارد. یک نفر آن جلو می دود تا توپی بیاید و 
از آن استفاده کند. 4 پاس پشت سر هم نمی توانند 
بدهند. یک تیم می تواند بازی را هم ببازد اما بازی 
کند و آهنگ داشته باشد که تماشاگر را امیدوار کند. 

او هنوز نمی داند استقلال و پرسپولیس چه جایگاهی 
در ایران دارند. 
  رضایت 

اینکه  خصوص  در  روشن 
بر  مبنی  ساپینتو  صحبت های 
اینکه استقلال فصل گذشته دفاع 
می کرد و به گل می رسید، اما 
امسال حمله می کند، عنوان 
کرد: او هم همین کار را انجام 
بدهد. »فرهاد«  این کار را کرد 
و تماشاگر راضی بود. پیش از 

فصل هم گفتم هرکسی به این تیم بیاید بیچاره است. خسرو 
حیدری گفت به ما کمک کنید، به او گفتم همه پیشکسوتان و 
هواداران می خواهند کمک کنند، اما ممکن است بگویند به شما 
چه! وی تصریح کرد: ساپینتو در این شرایط نباید این حرف ها 
را بزند. سال گذشته تیم نتیجه گرفت، جوری هم نتیجه گرفت 
که حرف زدن علیه آن تیم کار خیلی سختی است. اینجا ایران 
است. این تیم هم استقلال است. خیلی کارها را نباید در 

آن انجام داد. 
  مقایسه 

پیشکسوت استقلال در مورد مقایسه ای که بین 
فولاد و استقلال به دلیل عدم حضور جواد نکونام در 
این تیم می شود، اضافه کرد: این کار اشتباه است. 
فولاد تغییرات کم داشته و استرس ندارد. کاملا 
با استقلال فرق دارد. جواد برای این 
تیم زحمت کشیده و کاپیتان 
بوده، من نگران بودم بیاید و 
با این وضعیت نتیجه نگیرد 
و او هم خراب شود. تصمیم 
درستی گرفت. واقعا استرسی 
که در استقلال و پرسپولیس 
به خاطر برد یا مساوی و باخت 

وجود دارد در فولاد نیست.

سال  پنجم
شماره   1364

مهدی تاج باردیگر به عنوان رئیس فدراسیون فوتبال  
انتخاب شد. ما از دو منظر می توانیم مهدی تاج و عملکرد او را 
بررسی کنیم. یکی از دیدگاه منفی و دیگری از دیدگاه مثبت. 
از دید منفی می شود به این نکته اشاره کرد که اتهامات زیادی 
به ایشان زده شده است و دلیلی ندارد با توجه به اینکه این 
اتهامات و اشتباهات که در هیچ دادگاهی به اثبات نرسیده 
تصور کنیم قرار است این اشتباهات دوباره تکرار شود، از دید 
مثبت هم بخواهم بگویم تجربه بالای او در مدیریت فوتبال 
است و کرسی هایی که در AFC و FIFA در اختیار دارد که 
اینها آسان به دست نیامده است و تیم خوبی هم با حضور نبی 
و قنبرزاده جمع کرده که انسان های سالم و کاربلدی هستند 
و این تیم می توانند به فوتبال خدمت کنند. قضاوت مثبت و 
منفی بودن مهدی تاج با من و شما نیست و اتهاماتی که به وی 
زده شده حتما پاسخی برایشان وجود داشته که با وجود این 
موارد دوباره پا به میدان گذاشته است و امیدوارم در آینده این 
موضوع به اثبات برسد که این اتهامات درست یا اشتباه بوده 
است. در خصوص احتمال بازگشت کی روش نیز باید بگویم 
الان به هیچ عنوان زمان تغییر سرمربی نیست. ما باید یک تیم 
قوی که بتواند از لحاظ روحی و روانی یک ارتباط خوبی بین 
کادرفنی و بازیکنان برقرار کند در کنار اسکوچیچ قرار دهیم. 
در حال حاضر اسکوچیچ تا پایان جام جهانی قرارداد دارد و 
یک پولی باید برای فسخ به او بپردازیم و یک پول دیگر هم 
باید به مربی جدید بدهیم که کی روش یا هرکس دیگری 
ممکن است باشد و این به صلاح فوتبال نیست و به نوعی از 
زیربار مسئولیت شانه خالی کردن محسوب می شود و من 
فکر نمی کنم در این وضعیت در شرایطی باشیم که بخواهیم 
مربی مان را تغییر دهیم. دیدارهای تدارکاتی تا پیش از 
جام جهانی خیلی مهم است و به ما کمک می کند در این مدت 
بتوانیم نقاط ضعف را بشناسیم و آنها را ترمیم کنیم. ما در 
تیم مان نقاط مثبت زیادی وجود دارد که اگر از آنها به درستی 
استفاده شود می توانیم در جام جهانی حرفی برای گفتن 
داشته باشیم. درست نیست که از الان از بازی با انگلیس واهمه 
داشته باشیم و فکر کنیم مغلوب شدیم و باید تلاش مان را برای 
موفقیت به کار بگیریم و اگر این موضوع در ذهن بازیکن جا 
بیفتد می تواند بهترین نمایش خودش را ارائه دهد. من اعتقاد 
دارم تیم ملی با همین اسکوچیچ و حمید استیلی ادامه دهد و 
اگر هم خواستیم تغییراتی ایجاد کنیم فکر می کنم این شانس 
را به مربیان ایرانی دهیم که بهترین فرصت است. هرکس در 
این مدت کوتاه بخواهد بیاید و بگوید تیم را تغییر دادم خیلی 
ادعای سختی است و اگر بنا بر تغییر سرمربی باشد حالا که 
امثال دایی و کریمی روی کار نمی آیند گزینه هایی مثل نکونام 
و امیر قلعه نویی را داریم که می توانیم از آنها استفاده کنیم. 
حضور فردی مثل نبی در فدراسیون هم می تواند مشکلات 

زیادی را مرتفع کند.

مرحله  در  کشورمان  والیبال  تیم ملی  آرمان ملی: 
یک هشتم نهایی قهرمانی مردان جهان سال 2۰22 به 

مصاف برزیل می رود. 
  گزارش فدراسیون جهانی 

با پایان مرحله گروهی بیستمین دوره مسابقات والیبال 
قهرمانی مردان جهان سال 2۰22 با حضور 24 تیم، 
تکلیف مرحله یک هشتم نهایی این مسابقات مشخص شد. 
رقابت های قهرمانی جهان در شش گروه و دو کشور کار 
خود را دنبال کرد. لهستان و اسلوونی دو تیم میزبان این 
مسابقات بودند. در پایان مرحله مقدمانی تیم های لهستان، 
اسلوونی، ایتالیا، صربستان، برزیل، فرانسه، هلند، آمریکا، 
ترکیه، اوکراین، ژاپن، ایران، آرژانتین، کوبا، آلمان و تونس در 
رتبه های اول تا شانزدهم قرار گرفتند و به مرحله یک هشتم 
نهایی صعود کردند. تیم ملی والیبال ایران در آخرین بازی 
مرحله گروهی خود به مصاف تیم ملی والیبال هلند رفت و 
با نتیجه 3 بر یک شکست خورد. این شکست در حالی برای 
والیبال ایران به دست آمد که ملی پوشان ایران صعود خود 
را به مرحله حذفی قطعی کرده بودند و برای صدرنشینی 
در گروه خود در این بازی مقابل هلند قرار گرفتند. در پایان 
مرحله مقدماتی تیم های برزیل )3 برد و ۹ امتیاز( و ایران )2 
برد و پنج امتیاز( در رتبه های پنجم و دوازدهم جدول قرار 
گرفتند تا حریف یکدیگر در مرحله یک هشتم نهایی شوند. 
فدراسیون جهانی والیبال درباره این رقابت نوشت: آخرین 
مرحله حذفی این مسابقات در مرحله یک هشتم نهایی، دوئل 
والیبال برزیل و ایران خواهد بود. والیبال برزیل به عنوان 
نماینده آمریکای جنوبی در بازی اول گروهی خود دو »ست« 
را به کوبا داد؛ اما آ نها موفق شدند به بازی برگشته و به پیروزی 
برسند.  برزیل در مرحله مقدماتی کوبا، ژاپن و قطر را شکست 

داد و در صدر گروه خودش ایستاد. فدراسیون جهانی ادامه 
داد: برزیل در ۱۵ بازی از ۱۸ بازی قبلی خود مقابل ایران در 
تورنمنت های بزرگ جهانی پیروز شده است. اخیرا، برزیل 
در VNL )لیگ ملت های واالیبال( امسال حریفان خود را در 
ست های مستقیم شکست داد. سه پیروزی ایران مقابل برزیل 
همگی در مسابقات لیگ جهانی والیبال 2۰۱4 به دست آمده 

است. 
  صحبت عطایی 

بهروز عطایی، سرمربی والیبال ایران پس از شکست 
تیم ملی مقابل هلند در رقابت های قهرمانی مردان جهان 
گفت: مسابقه سختی برای مشخص شدن سرگروه داشتیم و 
تیم هلند با سرویس های خیلی خوب کار تهاجمی ما را دچار 
اشکال کرد. سرمربی تیم ملی والیبال ایران اظهارداشت: 
احتمالا حریف بعدی ما برزیل خواهد بود. برزیل تیم 
قدرتمندی است و سعی می کنیم با اطلاعاتی که از تیم 
برزیل به دست می آوریم خود را برای مرحله بعد آماده کنیم 

و مسابقه خوبی در پیش داشته باشیم. 
  نظر سرمربی برزیل 

»رنان دال زاتو« پیش از مسابقه تیم ملی والیبال برزیل 
مقابل ایران در مرحله حذفی رقابت های قهرمانی جهان 
اظهارکرد: دیدار بسیار سختی است، چون در این مرحله 
رقابت بسیار تنگاتنگ است. بدون شک در جایی که ما 
حضور داریم سطح بالایی از والیبال را شاهد خواهیم بود. 
وی ادامه داد: در مسابقات جهانی امکان انتخاب حریف مان 
را نداریم و باید سخت کار کنیم تا در مقابل هر تیمی بهترین 
نمایش را داشته باشیم. سرمربی تیم ملی والیبال برزیل در 
خصوص میزان شناختش از تیم ایران بیان داشت: ایران تیم 
قدرتمندی است و بازیکنان این تیم می توانند در هر تیمی 

در دنیا بازی کنند. ایران بازیکنان سطح بالایی دارد و بازی 
سختی با این تیم در پیش داریم. 

  صحبت کاپیتان تیم برزیل
برونو رزنده پیش از دیدار تیم های ملی والیبال ایران 
و برزیل در مرحله حذفی رقابت های قهرمانی جهان 
اظهارداشت: بدون شک مسابقه خیلی سختی خواهد بود. 
خیلی از دیدارهای ایران در لیگ ملت ها را دیدیم و توجه 
زیادی به آ نها داشتیم. می دانیم که آنها نه تنها بازیکنان 
سطح بالایی دارند، بلکه سیستم خوبی هم دارند. وی با بیان 
اینکه بازی با ایران می تواند بسیار سخت باشد، گفت: قطعا 
این مسابقه سخت ترین بازی مرحله یک هشتم نهایی است. 
ما آماده می شویم که بهترین والیبال مان را ارائه کنیم، چون 
می خواهیم به مرحله نهایی برسیم. پاسور تیم ملی والیبال 
برزیل گفت: بازی ایران با هلند و آرژانتین را دیده ایم. من فکر 
می کنم آنها خوب بازی کردند. مهم نیست که چه اتفاقاتی 
افتاده است. ما می دانیم که  والیبال ایران سطح بالایی دارد. 
ما خودمان را برای بهترین تیم ایران آماده می کنیم. آنها تیم 
خوبی هستند که بازیکنان ذخیره خوبی دارند و در مجموع 
باید گفت که تیم کاملی هستند. به نظر من ایرانی ها تاکنون 
بهترین بازیِ خود را به نمایش نگذاشته اند و آماده هستند که 
در این مرحله بهترین نمایش خود را داشته باشند. »رزنده« 
درمورد میزان شناختش از بازیکنان ایران، عنوان کرد: فکر 
می کنم ایران تیم کاملی است، اما قطعا به تجربه زیادی 
نیاز دارند. از نظر تجربه و تکنیک عبادی پور شرایط بهتری 
نسبت به سایر بازیکنان دارد. او همچنین می تواند این تیم 
را به سمت یک بازی خوب هدایت کند. او کاپیتانی است 
که تجربه دارد و بازیکن اصلی تیمش محسوب می شود، اما 
در مجموع ایران تیم کاملی است. وی افزود: اسماعیل نژاد 
و کاظمی در تیم ایران حضور دارند که دو پشت خط زن 
قدرتمند هستند. ایران پاسور خیلی خوب و سه مدافع وسط 
خوب دارد. شریفی و اسفندیار هم اسپکرهای خوبی در تیم 
ایران هستند. ما ضمن احترام به این تیم باید بهترین والیبال 
خودمان را به نمایش بگذاریم. کاپیتان تیم ملی والیبال 
برزیل درمورد پیش بینی اش از نتیجه دیدار ایران و برزیل، 
خاطرنشان کرد: این پیش بینی من است که امیدوارم برزیل 
برنده شود. مهم نیست که چه نتیجه ای رقم بخورد، بلکه مهم 
این است که ما برنده شویم. حالا باید ببینیم که چه اتفاقی رخ 
خواهد داد. رزنده درپاسخ به این سوال که چه تیمی قهرمان 
مسابقات امسال خواهد شد، گفت: امیدوارم برزیل قهرمان 
شود؛ این رویای ماست. هدف ما این است که برای ششمین 
سال متوالی به فینال برسیم، چون پیش از این ۵ دوره متوالی 
فینالیست شده ایم، اما سطح مسابقات جهانی را می دانیم و 
اطلاع داریم که چه تیم های قدرتمندی در این دوره حضور 
دارند. -۵ 6 تیم می توانند راهی فینال شوند. سخت است که 
بگوییم چه تیمی فینالیست می شود، اما امیدوارم که برزیل 

راهی فینال شود. 

  ژوزه مورینیو که تیم تحت هدایتش پس از شروع خوبی 
که در فصل جاری داشت، در هفته پنجم سری A ایتالیا 
و در خانه اودینزه با نتیجه 4 بر صفر تن به شکست داد و 
فرصت صدرنشینی را از دست داد، گفت: بازی سختی بود، 
آن هم مقابل حریف سرسختی که می داند چگونه این نوع 
بازی را انجام دهد. شما نمی توانید در چنین مسابقاتی در 
نتیجه عقب بمانید، در غیر این صورت اودینزه واقعا خوب 
دفاع می کند، آنها روی ضدحملات تمرکز دارند، می توانند 
سرعت بازی را کنترل کنند و خطاهای تاکتیکی انجام 

دهند، بنابراین اگر در نتیجه از آنها عقب 
بمانید، دچار مشکل می  شوید. آقای 
خاص ادامه داد: ترجیح می دهم 
یک بازی را 4 بر صفر ببازم، چون 
دادیم.  دست  از  امتیاز  سه  فقط 
بلعیده شدن برای ما و هواداران مان 
سخت است، اما زندگی همین است. 

مورینیو تصریح کرد: ما فرصت هایی 
برای به تساوی کشاندن نتیجه 
و حتی پیش افتادن با نتیجه 
2 بر یک را داشتیم، اما از آنها 
استفاده نکردیم.  خبرنگار

سوال  کرد  DAZN  سعی 
بعدی را از مورینیو بپرسد، اما 
مربی پرتغالی جالوروسی با 
گفتن این جملات »متأسفم، 
اما باید بروم. این روزی است 
که بازیکنان به من نیاز دارند. 
آنچه را که به شما گفتم به 
اینکه  گفتم،  هم  بازیکنانم 
4 بر صفر  بهتر است یکبار 
ببازید تا اینکه چهار بار یک 

بر صفر ببازید!«، راهی رختکن 
تیمش شد.


